
Tallinna Mustamäe Gümnaasiumi hoolekogu koosolek  

29.01.2024 kell 18:00 – 20:00  

Ruum 228  

Osalesid: Marelle Esko, Merli Reidolf, Carmen Haljas, Mari Klukas, Heli Stroom, Ragne 

Tompel, Kirsti Valdstein-Timmer, õppejuht Kaire Pihelgas (külaline), Marika Randma  

Puudus: Marten Keek, Liis Hendrikson 

Juhatas: Marika Randma  

Protokollis: Kaire Pihelgas 

Päevakord:  

1. Õppetöö korraldusest ning õppekava arendamise protsessist – õppejuht Kaire Pihelgas 

2. MG gümnaasiumiosa jätkusuutlikkusest 

3. Kodukorra muudatusettepanekute arutelu 

4. Jooksvad küsimused 

Kokkuvõte ja otsused: 

1. Õppejuht tutvustas 2023/24. õppeaasta korraldust: mis on tehtud, mis on tegemisel ja 

millised on suuremad väljakutsed. 

2. Direktor Marika Randma tutvustab hetkeseisu gümnaasiumiosa jätkusuutlikkuse kohta. 

Arutelu teemal, kas kool peaks jätkama põhikooli või gümnaasiumina. Ruumipuudus 

on suur probleem, mistõttu tasuks uurida lasteaedadest ruume, mida saaks kasutada 

õppetööks (nt Tähekese lasteaed). Sügisel tullakse arutelu juurde tagasi ning 

vaadatakse, kuidas on õnnestunud kahe gümnaasiumiklassi komplekteerimine. 

3. Vastuvõtukord. Küsimus: kas jätta sisse, et vene keele õppimine on vajalik eeltingimus 

sisseastumiseks? Hoolekogu liikmed avaldavad arvamust, et vene keele õppimise 

eeldus võib kandideerijaid eemale peletada. Ettepanek muuta sõnastust, mis puudutab 

õpilaste arvu, kes soovivad tulla õppima. 

4. Kodukord. Vaadati üle õpetajate ja Õpilasesinduse ettepanekud kooli kodukorra 

muutmiseks. Õpilaspäeviku kasutusele võtmist põhikooli lõpuni ei toetatud. Kui midagi 

rakendada, peab olema ka valmisolek seda kontrollida. Tänapäeval e-lahendused, 

Stuudium jm, päevik oleks tagasiminek. Veipimine kui keeltatud tegevus sisse kirjutada 



kodukorda. Kui jätta sisse ühekordse rikkumisega gümnaasiumist väljaarvamine, siis 

tuleb kirjeldada neid juhtumeid, mis ränga rikkumisena kvalifitseeruvad. 

Jooksvad küsimused:  

1. Lapsevanema küsimus: Kuidas HEV-õpilastega koolis tegeletakse? Kuidas info jõuab 

õpetajateni (HEV õpilaste õpetamine)? Jõuab mingil määral, tugimeeskond arutab 

juhtumeid regulaarselt, toimuvad õpetajate töökoosolekud ja koolitused, kuid õpetajad 

soovivad teada erisuste kohta. Kui lapsevanem ei anna luba otsust avada, siis infot 

edastada ei saa. Lapsevanema ettepanek: HEVKO töö peab olema koordineerimine. 

Pakkuda õpetajatele rohkem tuge kooli poolt. 

2. Eesti keele õpetaja konkurssi praegu ei korraldata.  

3. Järgmine hoolekogu kohtumine toimub  

 


